
Punten voor de rondvraag commissie SOB de dato 30 januari 2018 

 

Fractie Vraagsteller 

 

Vraag Antwoorden wethouder Vankan 

AB Zwakenberg Sinds 1 januari 2018 wordt er gewerkt met het ontzorgingscontract 
openbare ruimte. 

 Wat zijn de eerste ervaringen tot nu toe? 

 Hoe gaat het met de WOZL medewerkers? 

 Hoe is de controle op de beeldkwaliteit (centrum én zeker ook de 
kernen) geregeld en welke rol spelen de opzichters openbare 
ruimte hierin? 

 Hoe hebben meldingen van burgers invloed op deze controle? 

 Wanneer is het eerste evaluatiepunt in deze? 

 

VVD --- --- --- 

CDA --- --- --- 

PGP --- --- --- 

VSP Silverentand Al enkele jaren bestaat er een zeer onveilige verkeerssituatie voor de 
bewoners van Oud Valkenburg. 
Er zal overleg plaatsvinden tussen de provincie, de gemeente en de 
bewoners. Dit zal echter nog veel tijd in beslag gaan nemen. 
De VSP wil van de wethouder weten, hoe hij dit proces gaat monitoren 
en wat hij op zeer korte termijn gaat doen om deze overlast een halt 
toe te roepen. Het gaat hier vooral om roekeloos rijgedrag, in al zijn 
facetten. 
Het weggedeelte bij de kerk is zo smal en slecht ingericht, dat er 
sprake is van een levensgevaarlijke situatie voor fietsers en 
voetgangers. Welke maatregel neemt u i.v.m. handhaving? 

 

 


